
1 

 Akademický senát Masarykovy univerzity  

 Zápis z řádného zasedání ze dne 5. 10. 2009 

 

 

 

 

Přítomni: senátoři uvedení v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu – celkem 40 
 

Hosté:  prof. PhDr. Petr Fiala, Ph.D., LL.M., rektor 

  doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, kvestor 

  Mgr. Jiří Nantl, ředitel právních a korporátních vztahů 

  doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., prorektor pro strategii a vnější vztahy 

  prof. MUDr. Ivan Rektor, CSc., prorektor pro rozvoj  

               

Program: 

 
 

1. Nominace nového člena Vědecké rady - prof. MUDr. Cyrila Höschla, DrSc., 

FRCPsych.  

 

2. Disciplinární řád pro studenty Přírodovědecké fakulty 

 

3. Disciplinární řád pro studenty Ekonomicko-správní fakulty 

 

4. Informace pana rektora, pana prorektora a pana kvestora o rozvojových 

projektech, perspektiva hospodaření Masarykovy univerzity 

 

5. Aktualizace Dlouhodobého záměru Masarykovy univerzity na rok 2010 

 

6. Různé 

 

 

 

Jednání zahájil pan předseda AS MU, konstatoval usnášení schopnost AS MU. 

 

 

Ad 1) Nominace nového člena Vědecké rady – prof. MUDr. Cyrila Höschla, DrCs., FRCPsych. 

 

Pan rektor uvedl, ţe po úmrtí pana prof. Sojky bylo třeba navrhnout nového externího člena Vědecké 

rady. Pan prof. Höschl je mezinárodně uznávanou kapacitou. 

   

Výsledek hlasování o nominaci pana prof. MUDr. Cyrila Höschla, DrCs., FRCPsych. jako člena 

Vědecké rady: 

 

Pro: 40 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

Nominace pana prof. MUDr. Cyrila Höschla, DrCs., FRCPsych. jako člena Vědecké rady byla 

schválena. 
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Ad 2) Disciplinární řád pro studenty Přírodovědecké fakulty 

 

Diskuse se týkala ustanovení článku 3 bodu 6 věty druhé Disciplinárního řádu pro studenty 

Přírodovědecké fakulty, na základě kterého je kaţdý člen akademické obce Fakulty nebo zaměstnanec 

MU povinen dostavit se na výzvu Disciplinární komise a vypovídat o skutečnostech důleţitých pro 

disciplinární řízení. 

 

Výsledek hlasování o zamítnutí Disciplinárního řádu pro studenty Přírodovědecké fakulty a 

odstranění článku 3 bodu 6 věty druhé: 

 

Pro: 1 

Proti: 36 

Zdrţeli se hlasování: 3 

 

Zamítnutí Disciplinárního řádu pro studenty Přírodovědecké fakulty a odstranění článku 3 

bodu 6 věty druhé nebylo schváleno.  

 

 

Výsledek hlasování o přijetí Disciplinárního řádu pro studenty Přírodovědecké fakulty: 

 

Pro: 39 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 1 

 

Disciplinární řád pro studenty Přírodovědecké fakulty byl schválen.  

 

 

Ad 3) Disciplinární řád pro studenty Ekonomicko-správní fakulty 

 

 

Výsledek hlasování o Disciplinárním řádu pro studenty Ekonomicko-správní fakulty: 

 

Pro: 40 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

Disciplinární řád pro studenty Ekonomicko-správní fakulty byl schválen.  

 

 

Ad 4) Informace pana rektora, pana prorektora a pana kvestora o rozvojových projektech, 

perspektiva hospodaření Masarykovy univerzity 

 

Pan rektor uvedl, ţe se Masarykova univerzita ocitá v náročné situaci plné výzev, otevírá se moţnost 

vyuţít peněz ze strukturálních fondů - pozvedne ty, kteří ji vyuţijí třeba na jinou úroveň neţ ty, kteří ji 

nevyuţijí. Rozpočet na rok 2010 asi nedosáhne výše, které dosahovaly rozpočty v minulých letech. 

Mohli bychom dosáhnout zhruba stejného výsledku, jaký jsme dosahovali minulý rok. Ministerstvo 

školství, mládeţe a tělovýchovy ČR by mělo uvolnit 2 miliardy navíc, 1 miliarda by měla jít přímo 

vysokým školám. Nevíme ale, jak se situace bude vyvíjet. Pan rektor dále hovořil o reformě týkající se 

změny způsobu financování výzkumu.  

 

Pan rektor sdělil, ţe o projektu CEITEC bude hovořit pan prorektor Rektor. 

 

Pan rektor dále uvedl, ţe 4. prioritní osa je zaměřena na podporu infrastruktury pro výuku na vysokých 

školách. OP VaVpI není určen pro rozvoj výuky, ale na 4. prioritní osu se vztahují specifická pravidla. 

Konstrukce je taková, ţe se nejedná o soutěţ. Ale: 1) Ministerstvo školství, mládeţe a tělovýchovy ČR 
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rozdělilo částku, která je o 20% vyšší. Tato částka je rozdělena jednotlivým univerzitám, kdo podá 

projekty dříve, ten bude čerpat. Aţ se částka vyčerpá, bude konec. Proto prosím stihněme projekty 

připravit včas! 2) Je tam 15% spoluúčast. Prostředky generujeme poměrně těţko. Budeme také splácet 

prostředky na výstavbu kampusu. Univerzitě vzniká permanentní dluh. Musíme to řešit půjčkami, 

apod. Ze 4. prioritní osy dostavíme kampus, bude realizována oprava Filozofické fakulty a budou 

realizovány projekty na Pedagogické fakultě a Ekonomicko-správní fakultě. Vytvořili jsme systém 

masivní podpory – odbor projektové podpory.  

 

Diskuse se týkala nefinancovaných studentů na Masarykově univerzitě, studijních poplatků a 

financování výzkumu. 

 

Pan prorektor Rektor přednesl prezentaci týkající se projektu CEITEC. 

 

Diskuse se týkala institucionálních a účelových prostředků na výzkum, výše úvazků zaměstnanců 

podílejících se na projektech a timesheetů. 

 

 

Ad 5) Aktualizace Dlouhodobého záměru Masarykovy univerzity na rok 2010 

 

Aktualizaci Dlouhodobého záměru Masarykovy univerzity na rok 2010 prezentoval pan prorektor 

Bek. Pan prorektor uvedl, ţe se jedná o poslední aktualizaci, dokončování a dolaďování toho, co 

probíhalo v minulých letech. Pan prorektor dále zmínil, ţe budování infrastruktury Masarykovy 

univerzity bude financováno převáţně ze strukturálních fondů. Pan prorektor Bek také avizoval, ţe se 

v souvislosti s Dlouhodobým záměrem Masarykovy univerzity obrátí na AS MU s ţádostí o delegaci 

zástupců do pracovních skupin. 

 

Diskuse se týkala faktických připomínek k Aktualizaci Dlouhodobého záměru Masarykovy univerzity 

na rok 2010 a uzavřené budovy Filozofické fakulty. 

 

Výsledek hlasování o Aktualizaci Dlouhodobého záměru Masarykovy univerzity na rok 2010: 

 

Pro: 36 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

Aktualizace Dlouhodobého záměru Masarykovy univerzity na rok 2010 byla schválena.  

 

 

Ad 6)  Různé 

 

Studentská komora nominovala Mgr. Tomáše Mozgu jako kandidáta na udělení Ceny Jana Opletala 

pro období 2009-2011. Studentská komora uvedla, ţe se domnívá, ţe pokud by se přidala i komora 

akademických pracovníků AS MU, zvýšila by se šance tohoto kandidáta. 

 

Pan ředitel právních a korporátních vztahů zmínil, ţe byl iniciátorem zaloţení Ceny Jana Opletala; 

účelem je dobrá praxe aktivního studentského ţivota. Pan ředitel dále uvedl, ţe pan Mgr. Mozga si 

tuto cenu určitě zaslouţí. 

 

Výsledek hlasování o nominaci Mgr. Tomáše Mozga jako kandidáta na udělení Ceny Jana 

Opletala: 

 

Pro: 31 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 3 
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Mgr. Tomáš Mozga byl nominován jako kandidát na udělení Ceny Jana Opletala. 

 

 

Pan profesor Hroch navázal na své sdělení o vyhroţování na pracovišti na  minulém zasedání AS MU 

a sdělil, ţe se záleţitostí zabývají policejní orgány.  

 

Pan rektor sdělil, ţe Masarykova univerzita poskytla veškerou součinnost Policii ČR, a ţe případ není 

uzavřen. Z neoficiálních zdrojů - identifikace osob, co pouţily určité počítače v určitých chvílích, je 

ale třeba počkat, aţ Policie ČR sdělí svůj výsledek. 

 

 

 

 

Pan předseda AS MU přivítal dva nové členy AS MU: paní doc. PhDr. Růţenu Lukášovou, CSc. a 

pana RNDr. Milana Alberti, CSc.  

 

 

Pan předseda AS MU ukončil zasedání AS MU a poděkoval za účast. 

 

 

 

Další zasedání AS MU bude 2. listopadu 2009. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Daňková      

 

 

 

 

 

JUDr. Filip Křepelka, Ph.D. 

Předseda Akademického senátu MU 
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Příloha č. 1 

 

TABULKA ÚČASTI 

 

Zasedání Akademického senátu MU dne 5. 10. 2009 

Komora akademických pracovníků 

 
 přítomen nepřítomen 

Právnická fakulta   

doc. JUDr. Milan Galvas, CSc. X  

doc.JUDr. Filip Křepelka, Ph.D. X  

JUDr. Mgr. Martin Škop, Ph. D.  X 

Lékařská fakulta   

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph. D. X  

Prof. MUDr. Marie Nováková, Ph. D. X  

RNDr. Josef Tomadl, Ph. D. X  

Přírodovědecká fakulta    

RNDr. Miroslav Kolář, CSc.  X 

doc. Mgr. Lenka Zajíčková, Ph. D. X  

RNDr. Milan Alberti, CSc. X  

Filozofická fakulta   

doc. PhDr. Jarmila Bednaříková, CSc X  

Prof. PhDr. Jaroslav Hroch, CSc. X  

Jeffrey A. Vanderziel, B. A. X  

Pedagogická fakulta   

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc. X  

doc. RNDr. Vladislav Navrátil, CSc. X  

PaeDr. Jan Šťáva, CSc. X  

Ekonomicko-správní fakulta   

Ing. Radoslav Škapa, Ph. D. X  

Ing. Vladimír Ţítek, Ph.D. X  

doc. PhDr. Růţena Lukášová, CSc. X  

Fakulta informatiky   

doc. RNDr. Ivan Kopeček, CSc.  X 

doc. RNDr. Michal Kozubek, Ph. D. X  

doc. RNDr. Luděk Matyska, CSc.  X 

Fakulta sociálních studií   

doc. PhDr. Zdeněk Kříţ, Ph.D. X  

PhDr. Petr Suchý, Ph.D. X  

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph. D. X  

Fakulta sportovních studií   

PaedDr. Zdeněk Janík  X  

PaedDr. Miloš Lukášek, Ph.D. X  

PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph. D. X  

Mimofakultní   

Libor Štěpánek X  
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TABULKA ÚČASTI 

 

Zasedání Akademického senátu MU dne 5. 10. 2009 

Studentská komora  

 

 

 přítomen nepřítomen 

Právnická fakulta   

Jana Kralovianska X  

Mgr. Veronika Kudrová X  

Lékařská fakulta   

MUDr. Martin Pešl X  

Martin Vrubel X  

Přírodovědecká fakulta   

Mgr. Jan Čech X  

Mgr. Zdeněk Ručka X  

Filozofická fakulta   

Mgr. Kamila Mesiarkinová X  

Jiří Ţoudlík X  

Pedagogická fakulta   

Bc. David Solnička X  

PhDr. Mgr. Pavel Vyhňák  X 

Ekonomicko -správní  fakulta   

Ing. Šárka Grigarčíková X  

Bc. František Churý X  

Fakulta informatiky   

Mgr. Martin Kyselák X  

Bc. Pavel Troubil X  

Fakulta sociálních studií   

Dalibor Jenne X  

Petr Soukeník X  

Fakulta sportovních studií   

Mgr. Barbora Jalovecká X  

Bc. Jiří Sedláček  X 

 

 

 

 
 


